

Referat

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 20. oktober 2020

Dagsorden

1. Siden sidst
 - * Siden sidst har vi i nabolaget desværre mistet Inger i nummer 14. Hun blev begravet 18. september. Foreningen sendte en bårebuket og flere fra bestyrelsen deltog.
 - * David og Nanna har fået solgt deres hus og der forventes nye indflyttere til november.
2. Evaluering af generalforsamling 8. august
 - * Tilfredshed med formen. Vi bør overveje en vedtægtsændring hvad angår tidspunktet for afvikling af generalforsamlingen. Der var stor tilfredshed med at holde det lokalt og om sommeren. Til næste års generalforsamling vil vi foreslå en vedtægtsændring så vi fremadrettet kan afvikle generalforsamlingen i forbindelse med sommerfesten.
 - * Det er stadig lidt uklart for bestyrelsen, hvor grænsen går for, hvornår alle medlemmer skal spørges ved eventuelle ændringsforslag. Muligvis skal det tages op til endnu en drøftelse ved en generalforsamling.
3. Foreningens økonomi, status
 - * Jørgen sendte ark med kontobevægelser rundt. Det er irriterende for regnskabet med negativrenterne. Det vælger vi fremadrettet at justere en gang om året for at få balance.
4. Fra Fællesrådet (FU)
 - * Mere biodiversitet i offentlige beplantninger. Det grønne udvalg har bedt kommunen om ikke at slå græsset på de områder, som de står for at vedligeholde. De enkelte foreninger vil sandsynligvis blive spurgt om, hvad planerne er for egne fællesområder. Det gav en drøftelse af om vi kan forberede et muligt svar. Vi afventer foreløbig en henvendelse.
 - * Lokalplan Eskegården er blevet debatteret, herunder planen for en udstykning.
 - * Beder-Beringvejen – lidt om cykelstien, der er planlagt langs med ydersiden af Mustrupvej.
 - * Kattegatforbindelse – også drøftet
5. Evaluering af "grøn arbejdsdag" 4. oktober
Igen en effektiv og hyggelig dag med en del deltagere.
6. Årshjul 2021,
Fastelavn: 14. februar 2021
Generalforsamling: torsdag 8. april 2021
Vejfest: lørdag 21. august 2021
Grøn dag: søndag den 26. september 2021
Glögg: 21. november 2021 kl. 15-17.

7. Kommende mødedatoer
12. januar kl. 19.15 hos Brian
2. marts kl. 19.15 hos Mogens
8. Evt.
* Jørgen + Thorkild sender nu info ud om Gløgg-arrangement

Spørgsmål fra Karin om det er muligt at få lov til at sætte telt op i trekantområdet i forbindelse med studentergilde næste sommer? Umiddelbart var der stemning for at give grønt lys til det, men det er nok en god ide at udarbejde et sæt retningslinjer til sådanne arrangementer.